
Komisia pre rozvoj športu a vzdelávania pri OÚ Dubová 

 

Zápisnica zo zasadnutia 

 

 

Dátum :  12.9.2019 

Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 

Hosť: Ružička Ľudovít, starosta obce 

 

Program: 

 
1. Materiály do zastupiteľstva / prezentuje starosta obce / 

2. Kalendár podujatí a rozpočet 

3. Rozšírenie areálu ihriska 

4. Zmena a rozšírenie cyklo, turistických a jazdeckých trás 

5. Prednášky v rámci celoživotného vzdelávania 

6. Témy a umiestnenia náučných chodníkov 

7. Detské ihrisko 

8. Rôzne 

 

 

 

Na úvod zasadnutia prítomných privítal a oboznámil s programom predseda komisie p. Peter 

Moravčík 

 

1. Pán starosta  prítomným prezentoval informácie z obecného zastupiteľstva: 

- Dohoda o urovnaní 

- Skládka odpadov – p.Oškera – koniec funkčného obdobia 

- Zmena úhrady na poskytovanie stravy v školskom zariadení: 

1,20 eur hradí štát – navýšenie 1,54 – MŠ 

                                                  1,20 – ZŠ 

3 eur – režijné poplatky na mesiac 

hmotná núdza – 0 

počet jedál /aj dovoz/ - 137 

personálne obsadenie školy 

 

2. P. Moravčík informoval prítomných o nadchádzajúcich  udalostiach v rámci     

Kalendára podujatí obce Dubová 

 

3. Obecný úrad v spolupráci s komisiou rieši rozšírenie detského ihriska v areáli ihriska. 

BSK poskytne finančnú dotáciu na zakúpenie workoutových strojov. 

Na dozariadenie detského ihriska bude zorganizovaná akcia „ŠÍPKOBRANIE“, ktorej 

výťažok bude použitý na toto rozšírenie. 

       

4. Zmena rozšírenie cyklo, turistických a jazdeckých trás: 

- turistické tabule – p.Zachar zakúpi materiál – šindle na striešky 

- trasa na Fugelku – turistické značky – preloženie turistického chodníka 



- náučný chodník – popis bude zverejnený 

- jazdecké trasy 

- legalizovanie rozhľadne Kukla – Valentovič, Zachar, Moravčík 

 

 

 

5. Prednášky v rámci celoživotného vzdelávania: 

- členovia komisie zistia záujem o témy, ktoré by boli zaujímavé pre rôzne 

skupiny obyvateľov 

 

6. Témy a umiestnenia náučných chodníkov: 

- táto téma bude ďalej na programe ďalších zasadnutí komisie 

 

7. Multifunkčné ihrisko: 

- p. Hutterová zistí cenové ponuky na zriadenie multifunkčného ihriska 

 

 

8. Rôzne: 

- komisia bude v budúcnosti riešiť modernizáciu školského dvora / podnet 

p.uč.Žigu/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dubová 14.9.2019                                           Zapísala: Mária Moravčíková 

 

 

 


